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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:07!

§2 Val av justerare Andreas Erlandsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Jag mår bra, en del med både plugg och styret. Serveringstillstånden är
skickade. ET-rajjet i LP4 får vi se lite hur det blir då GU vill vara med på
serveringstillståndet. Dock tycker inte vSO i KL att det är rimligt att söka
för det slutna sällskapet "Chalmers plus fysik på GU". Vi hade möte med GS
också, har pratat med rust om att låna ut kök. Har också kollat på att låna ut
helikoptern. Om de vill låna vårt kök och de hade varit intresserade av kök i
Hilbert så finns det eventuellt mer möjligheter till att bygga kök där.
Filip: Mailat och varit på möten. Jag har det gött.
Felix: Bra med mig, har skickat kvartalsrapport i söndags. Har lite utlägg och
verifikat att fixa.
Harald: Har hittat en grabb som jag kan maila gällande accesser. Det är inte
längre samma ställe jag ska vända mig till, förhoppningsvis så blir det mindre
problem med accesser framöver.
Hedda: Jag mår bra, vi hade arbetskväll och jag var på workshop om åsiktpro-
ggrammet.
Andreas: Jag mår bra, har haft möte med spidera, möte med orbi, och skickat
nyhetsbrev.

§4.2 DP Jag mår bra, kul med aspning, ska ha aspplaggstillverkning idag. Kommer bli
mycket i helgen.

§4.3 F6 Vi har haft mycket i veckan och har gasque på lördag. Idag har vi ärtsoppelunch
och det är kul med aspning.
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§4.4 FnollK Bra med mig, planerar phaddervår och Nollkalas.

§4.5 SNF Händer inte så mycket, lite kurser som strular.

§4.6 Foc Bastu idag, det är trevligt. Kommer PR för aspning idag eller imorgon.

§4.7 FARM Fett mycket som händer, vi hade otur med messdatum, försöker hitta nått som
inte krockar.

§5 Renoveringen Det har inte hänt så mycket. Arvid undrar om det finns något nytt om färg-
koderna för väggarna. Filip svarar att de inte har frågat om det än. Det finns
appar som tar färgkoder från väggen och noggrannare än så behöver det inte
vara. Arvid frågar också om krokar till dörren och väggarna. F6 har redan satt
upp krokar så det ska vara okej, de körde slagborr och plugg.

§6 Entledigande Viking Lundqvist vill bli entledigad från sin post som kräldjursvårdare.
Beslut: Att entlediga Viking Lundqvist från sin post som kräldjursvårdare.

§7 Kommunikationspolicy Den bordlades förra veckan. Andreas går igenom den nya policyn och vad
ändringarna har för syfte. Målet är att vi ska ha mer framförhållning. Vi har
även fört in nyhetsbrevet i policyn då det har varit väldigt uppskattat och något
som vi vill att sektionen fortsätter med. Ändringarna är baserade på svar från
medlemmsenkäten. Vi håller på att kolla på Orbi, men det står inte något om
det i dessa ändringar utan det kommer längre fram i så fall.
Notera att punkt 6, 7 och 8 är en sammanfattning av de ändringar som gjorts
och inte en del av policyn.
Beslut: Att godkänna den nya kommunikationspolicyn.

§8 Motioner
• Motion om slushmaskin: Alla har läst motionen. Felix har bett kommitte-

erna att se över vad de hade kunnat ha för användning av en slushmaskin.
Arvid nämner att då de inte kommer att sälja jelloshots framöver så hade
det varit kul att byta ut dessa mot slush. Han har också räknat lite på vad
man hade kunnat tjäna på en pubrunda och kommit fram till att det är
ungefär 5000 kr vinst för en pubrunda på just slush. F6 har kollat lite på
det och kommit fram till att de hade kunnat använda den på ET-raj, och
troligen även på gasquer, lite beroende på storlek och vikt. Det hade då
blivit lite av en F-grej att vi har slush på ET-raj och pubrundor. FnollK
och Foc har inte kommit på något specifikt tillfälle då de kan använda
den. Den är 80*80*50 cm. Det står ingen vikt. Det blir överflödig i DP
som ska hålla koll på den, och det är då att se till att den är ren och hel.
Oskar tror att den hade varit populär och dragit en del folk och på så vis
dragit in sig själv, detta är dock en gissning. Kan vara smart att lägga
ett yrkande på en summa också. Alva yrkar på att bordlägga frågan för
att DP ska kunna kolla på pris och hur lätt en den hade varit att flytta
så att den kan förvaras i buren.
Beslut: Att bordlägga frågan till nästa möte.

• Musikvolym på Focus: Alva läser upp motionen. Ludvig håller med och
tycker att det är rimligt. Dock anser han att man kanske inte behöver
göra någon undersökning utan att det borde räcka med att påminna ar-
rangörer. Han nämner också att med det ljudsystem som vi har nu så
är det inte så svårt att hålla en lagom volym i både bar och mittendel.
Det nämns också att det blir ett oklart åliggande för kommitter så som
motionen är formulerad samt att det hade varit najs att ha gratis öron-
proppar som man delar ut. Dock anser mötet att det är onödigt att lägga
in i skrift och ha det som ett sektionsmötesbeslut.
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Beslut: Att som styrelse yrka på att avslå motionen i sin helhet.
• Valberedningens arbetsordning: De flesta har inte hunnit läsa motionen.

Beslut: Att bordlägga frågan till nästa möte.

§9 Propositioner Alva nämner att Nils har kontaktat styret och insett att delen om animaliska
produkter i sektionens miljö- och hllbarhetspolicy inte hade önskad effekt. Där-
för har nu en proposition skrivits för tillåtta utländska produkter då det inte
på ett lätt sätt går att köpa svenska. Som propositionen är formulerad skulle
det även gälla kött, fågel och fisk.
Beslut: Att godkänna propositionen.
Inga andra propositioner.

§10 Övriga frågor

§10.1 Projektor till Focus Ludvig undrar om DP skulle kunna försöka fixa projektorn under rustrundan
imorgon. DP ska kolla på detta.

§10.2 Riktlinjer för alkohol De ska publiceras, Andreas kollar på det.

§10.3 Ölprovning Sett till fest och alkohol policyn så ska det alltid finnas alkoholfria alternativ.
Vad gäller då för ölprovningar. DP nämner att det är svårt att göra det alko-
holfritt då syftet är att man ska prova smaken av en viss öl och utbudet av
alkoholfria alternativ täcker tyvärr inte upp för det. Det nämns att då PU har
provningar så finns det inte alternativ. Arvid nämnder att det är smaken man
vill åt och inte festandet så man kan faktiskt smaka och spotta vilket är vanligt
på provningar.

§10.4 Orbi Andreas var på möte med dem. Vi ska få videos och en demoversion som vi kan
testa. Det finns även en marknadsföringsdel som är intressant för FARM. Vi
skulle få ett separat dokument med den ekonomiska biten då det finns möjlighet
till biljettförsäljning och liknande.

§10.5 F6 tv Andreas undrar om deras gamla finns att tillgå någonstans så att han hade
kunnat börja kolla på om den hade kunnat användas till Focus. F6 nämner att
den ligger i buren och att den har ett väggfäste som skulle kunna användas på
Focus.

§11 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:49!
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1 Bakgrund

Fysikteknologsektionen är en stor organisation med hundratals medlemmar och ett sextiotal sektionssaktiva.
Det arbete som de sektionsaktiva utför syftar alltid till att gynna medlemmarna, och ett krav för att sektionen
ska kunna överleva och utvecklas är att medlemmarna stödjer och erkänner detta arbete. Detta ställer stora
krav p̊a en effektiv kommunikation mellan sektionsaktiva och medlemmar. Detta PM riktar sig framförallt till
sektionens sektionsaktiva och nämndmedlemmar. Målet är en tydligare och mer effektiv kommunikation, s̊a att
medlemmarna först̊ar vad sektionen gör och har möjlighet att nyttja allt som sektionen erbjuder. P̊a sikt är
förhoppningen att detta ska förbättra gemenskapen bland medlemmarna, bidra till ökat sektionsengagemang,
och stärka sektionens anseende.

2 Ansvarsuppdelning

Varje kommitté, förening och funktionär ansvarar för att sin egen verksamhet blir kommunicerad.

3 Publicering av information

• Publicera all viktig information som rör majoriteten av medlemmarna p̊a ftek. Arrangemang med tid
och plats görs i form av ett evenemang i sektionskalendern medan annan information publiceras som ett
inlägg.

• Gör ett inlägg b̊ade i Facebookgruppen och p̊a ftek, om lämpligt, och som din föreningssida om möjligt.
Länka gärna till ftek-inlägget/evenemanget p̊a Facebook.

• Information om evenemang som äger rum kommande vecka bör skickas till informationsansvarig i styret.
Detta för att informationen ska komma med i nyhetsbrevet för veckan d̊a evenemanget äger rum.

• Det är okej och uppskattat att vid större evenemang lägga ut evenemanget tidigt med mindre information
som tid, plats och typ av evenemang p̊a Ftek. Lämplig tid för detta är 3 veckor innan evenemanget äger
rum. Detaljerad information som tema, pris, eventuell klädkod och poster kan komma senare.

• Vid större evenemang kan även mindre information som tid, plats och typ av evenemang skickas till
informationsansvarig i styret för att f̊a detta som en mindre, st̊aende punkt i nyhetsbrevet. Detta bör
göras s̊a tidigt som möjligt.

• Se till att alla i m̊algruppen kan n̊as av informationen. Ingen sektionsmedlem ska känna sig exkluderad
p̊a grund av bristande tillg̊ang till information.

• Undvik att publicera samma information p̊a samma kommunikationskanal onödigt m̊anga g̊anger.

4 Inneh̊all

• Om er information/ert arrangemag även berör masterstudenter se till att även skriva titel och information
p̊a engelska.

• Kom ih̊ag att alla medlemmar inte är lika insatta i sektionen när ni formulerar er.

• Se till att medlemmar som har fr̊agor om informationen har n̊agonstans att vända sig.

• H̊all alltid en god ton och använd ett spr̊ak som är lämpligt i sammanhanget.

• Minimera onödig spridning av personuppgifter.
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5 V̊ara kommunikationskanaler

Följande kommunikationskanaler lämpar sig för information som är av intresse för majoriteten av sektionens
medlemmar:

5.1 Hemsidan

Sektionens hemsida är ftek.se. Här skall all formell och viktigt information finnas tillgänglig. P̊a hemsidan finns
ett nyhetsflöde där viktiga nyheter och evenemang ska publiceras. Dessutom har alla kommittéer, föreningar
och funktionärer dedikerade sidor. Här ska det vara tydligt vad de gör, hur man kontaktar dem, och hur man
engagerar sig. Varje ordförande ansvarar för att informationen p̊a nämndens sida är aktuell, och att viktiga
nyheter publiceras. Planerade evenemang ska ocks̊a läggas in i sektionskalendern.

5.2 Facebook

Sektionen har en Facebooksida (@fysikteknologsektionen) med en tillhörande grupp (Fysikteknologsektionen).
Det är gruppen som är sektionens huvudsakliga kommunikationskanal p̊a Facebook. Sidan sköts av styret och
används främst för att skapa evenemang och göra officiella inlägg i gruppen. Facebookgruppen är den kanal som
flest medlemmar följer. Därför bör all viktig information även publiceras här. Även mer informell information
f̊ar publiceras i gruppen, men oseriöst inneh̊all är inte till̊atet. Använd det Facebookkonto som är mest relevant
i sammanhanget för att göra inlägg.

Utöver sektionens officiella grupp finns även mer informella grupper, s̊a som årskursgrupper. För att minimera
spam bör endast särskilt relevanta inlägg göras i dessa grupper, exempelvis info som berör endast den årskursen
och dess kurser. Inlägg som är ungefär lika relevanta för alla medlemmar hänvisas istället till den officiella
gruppen.

5.3 Nyhetsbrev

Sektionen har ett veckovist nyhetsbrev som informationsansvarig i styret har hand om. Information om arr,
eller annan viktig information som publiceras p̊a övriga kanaler, bör i största möjliga utsträckning skickas till
informationsansvarig i tid s̊a att de även kan inkluderas i nyhetsbrevet för relevant vecka.

5.4 Övriga mailutskick

Styret upprätth̊aller e-postlistor till sektionens medlemmar och seniormedlemmar. Mer specifika listor, till ex-
empel till endast master-studenter, existerar inte i nuläget. Utskick till dessa listor görs av styrets informa-
tionsansvarig och sektreterare, sektionens talman, samt av FARMs ordförande, genom tjänsten MailChimp, och
listorna lämnas inte ut av säkerhetsskäl.

Eftersom e-postutskick kan upplevas invasivt ska hemsidan och Facebookgruppen användas i första hand. För
att n̊a ut till alumner är dock e-postutskick nödvändigt. Skicka i s̊a fall ett utkast av ditt meddelande till
farm.alumni@ftek.se.

5.5 Anslagstavlor och väggar

Posters och annat tryckt material bidrar till mer levande kommunikation och uppmuntras. Huvudsakliga annon-
seringsplatser är Focus och anslagstavlorna vid Signes. Kom ih̊ag att ta bort era posters efter att ert arrangemang
ägt rum!
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5.6 Specifika kommunikationskanaler

Ibland finns ett behov av kommunikationskanaler som riktar sig mot en delmängd av sektionens medlemmar.
Detta kan vara exempelvis deltagare av ett evenemang, eller medlemmar som är intresserade av en specifik
kommittés eller förenings arbete.

Det är d̊a okej att skapa andra kommunikationskanaler, exempelvis Facebookgrupper, men tänk p̊a att även
tillhandah̊alla informationen till medlemmar som av olika anledningar inte kan n̊as av den kanalen om lämpligt.

Styret har även möjlighet att skapa maillistor om man önskar skicka ut information till dessa grupper via mail.
För hjälp med detta kontaktas styret.

5.7 Interna kommunikationskanaler

Den huvudsaklika interna kommunikationen sker via mail i systemet GSuite. För sektionsaktiva ska den e-
postadress som hör till posten användas i första hand b̊ade för att skicka och motta. Om en s̊adan saknas
används den personliga Chalmersadressen. Sektionens klumpadresser finns i Google Grupper i GSuite och
används lämpligen för att kontakta större grupper.
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6 Punkter som stryks

• Se till att alltid lägga till en utvald bild när du gör ett inlägg p̊a ftek och att lägga till det i lämplig
kategori.

• Fokusera p̊a det viktigaste du vill förmedla och ha en tydlig m̊algrupp.

7 Punkter som läggs till

• Det är okej och uppskattat att vid större evenemang lägga ut evenemanget tidigt med mindre information
som tid, plats och typ av evenemang p̊a Ftek. Lämplig tid för detta är 3 veckor innan evenemanget äger
rum. Information som tema, pris, eventuell klädkod och poster kan komma senare.

• Vid större evenemang kan även mindre information som tid, plats och typ av evenemang skickas till
informationsansvarig i styret för att f̊a detta som en mindre, st̊aende punkt i nyhetsbrevet. Detta bör
göras s̊a tidigt som möjligt.

• Information om evenemang som äger rum kommande vecka bör skickas till informationsansvarig i styret.
Detta för att informationen ska komma med i nyhetsbrevet för veckan d̊a evenemanget äger rum.

• Sektionen har ett veckovist nyhetsbrev som informationsansvarig i styret har hand om. Information om
arr, eller annan viktig information som publiceras p̊a övriga kanaler, bör i största möjliga utsträckning
skickas till informationsansvarig i tid s̊a att de även kan inkluderas i nyhetsbrevet för relevant vecka.

8 Omskrivningar

• ”Ibland finns ett behov av kommunikationskanaler som riktar sig mot en delmängd av sektionens medlem-
mar. Detta kan vara exempelvis deltagare av ett evenemang, eller medlemmar som är intresserade av en
specifik kommittés eller förenings arbete. I dessa fall rekommenderas i första hand att en e-postlista skapas,
d̊a samtliga sektionsmedlemmar har en e-postadress. Denna ska d̊a hanteras varsamt för att minska risken
att personuppgifter hamnar i fel händer. Kontakta i s̊a fall styret.info@ftek.se om en ny maillista behöver
skapas. Ordförande och/eller PR i varje kommitté eller förening ska ha äganderättigheter till exempelvis
asplistor, som d̊a kan uppdateras egenhändigt.

Det är även okej att skapa andra kommunikationskanaler, exempelvis Facebookgrupper, men tänk p̊a att
även tillhandah̊alla informationen till medlemmar som av olika anledningar inte kan n̊as av den kanalen
om lämpligt.” Blir:

”Ibland finns ett behov av kommunikationskanaler som riktar sig mot en delmängd av sektionens med-
lemmar. Detta kan vara exempelvis deltagare av ett evenemang, eller medlemmar som är intresserade av
en specifik kommittés eller förenings arbete.

Det är d̊a okej att skapa andra kommunikationskanaler, exempelvis Facebookgrupper, men tänk p̊a att
även tillhandah̊alla informationen till medlemmar som av olika anledningar inte kan n̊as av den kanalen
om lämpligt.

Styret har även möjlighet att skapa maillistor om man önskar skicka ut information till dessa grupper via
mail. För hjälp med detta kontaktas styret.”
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Proposition – Svenska animaliska produkter

Bakgrund

P̊a sektionsmötet 2023-05-11 fattades ett beslut om att animaliska produkter som köps för sektionens
pengar skall vara av svenskt ursprung. Det gavs undantag för en del produkter med skyddad ursprungs-
beteckning men inte alla, Halloumi och Fetaost var inte okej d̊a det sas att dessa hade bra svenska
alternativ. Det har nu uppmärksammats av arrangörer att Fetaost inte är s̊a lätt att hitta svenskt. Sek-
tionsstyrelsen har i samr̊ad med Nils Backlund som skrev motionen om Svenska animaliska produkter
sett över denna del av miljö och h̊allbarhetspolicyn och anser att den borde ändras. Syftet med motionen
var aldrig att förhindra arrangörer fr̊an att laga viss typ av mat utan att maten som lagades skulle vara
s̊a bra för miljön som möjligt. Därför anser sektionsstyrelsen att man ska sträva efter att köpa svenska
produkter men d̊a detta inte är möjligt p̊a grund av tillg̊ang s̊a är det okej att köpa utländska animaliska
produkter. Sektionsstyrelsen vill inte sätta n̊agon h̊ard gräns p̊a hur m̊anga butiker man ska leta i för
att utländska produkter skall vara okej d̊a detta kan variera fr̊an fall till fall beroende p̊a produkt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra följande ändring i sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy:

Animaliska produkter som serveras ska vara av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agelmärkning
om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ursprung ges ocks̊a ges för ostar produkter där svenskt
alternativ inte finns lättillgängligt och för produkter med skyddad ursprungsbeteckning förutom
halloumi och fetaost.

Här syftar animaliska produkter endast till r̊avaror. Lätttillgängligt innebär att man hittar pro-
dukten efter ett rimligt försök att hitta produkten.
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